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تندگویان علت توقف ثبت نام »وام ازدواج« را اعلام کرد:

افزایش تخلفات در خرید و فروش وام 

رییس پلیس راهور تهران: عدم اجرای طرح ترافیک در 20 روز گذشته مسافران اتوبوس و مترو را کم نکرد

با تراکم ترافیک در هسته مرکزی شهر برای خرید مواجه شدیم! 
برخورد با موتور سیکلت سواران متخلف نیازمند حمایت مردم است

امضا تفاهم نامه همکاری بین سازمان انتقال خون و بسیج جامعه زنان کشور

معاون ساماندهی امور جوانان وزارت ورزش و 
جوانان در خصوص مشکلات ایجاد شده برای ثبت 
وام  متقاضیان  افزایش  که  گفت  ازدواج«  »وام  نام 
فروش  و  خرید  تخلفات  میزان  همچنین  و  ازدواج 

آن، شبکه بانکی را دچار سردر گمی کرده است.
محمدمهدی تندگویان افزود: این در حالیست 
تاخیری  ازدواج  وام  پرداخت  روند  در  هرچند  که 
ایجاد شده است، اما جای نگرانی نیست و وامهای 
متقاضیان تا پایان امسال حتما بدستشان می رسد.
شبکه  حاضر  حال  در  اینکه  بیان  با  وی 
و  مشکلات  دچار  ازدواج  وام  پرداخت  برای  بانکی 
سردرگمی هایی شده زیرا هم از یک سو با افزایش 
متقاضیان وام و موضوع تبعات سنی مواجه شدیم 
و از سوی دیگر میزان تخلفات خرید و فروش وام 
برخی  و  است  شده  زیاد  بسیار  جامعه  در  ازدواج 
نیز وام دریافتی را برای امر ازدواج تخصیص نمی 
دهند و بر مبنای این اتفاقات، جامعه متقاضی وام 
با میزان ازدواج ها هیچ تناسبی ندارد و ما در این 

راستا پیش از این تذکر داده  بودیم.
البته جای  که  نیز گفت  را  این  ادامه  در  وی 
نگرانی نیست و وام های متقاضیان هرچند با تاخیر، 

اما تا پایان امسال حتما پرداخت خواهد شد.
حجم  به  باتوجه  که  است  معتقد  تندگویان 
بانک ها  از  برخی  است  ممکن  موجود  متقاضی 
دچار  استان ها  سهمیه بندی  و  اعتبارات  ابلاغ  در 
دیرکرد شوند؛ البته همه افراد وام ازدواج را دریافت 
سال،  پایان  تا  و  ندارد  وجود  مشکلی  و  می کنند 
دولت با تمام توان اعتبارات را تسویه می کند اما به 
دلیل مشکلات موجود پیش بینی های تامین اعتبار 

دچار مشکلاتی شده است. 
برخی  اینکه  به  پاسخ  در  تندگویان همچنین 
بانکها  به  ازدواج  وام  کنندگان  مراجعه  مخاطبان 
جاری  سال  در  ازدواج  وام  رقم  کنند  می  عنوان 
رقم  آیا  است،  یافته  افزایش  تومان  میلیون  به ۷۰ 
یا  دارد  وام صحت  رقم  افزایش  و  تایید  را  اعلامی 
برای سال جاری   ازدواج  وام  ایسنا گفت:  به  خیر؟ 
۵۰ میلیون به ازای هر زوج است که همانگونه که 
پیش از این اعلام شده باز پرداختش ۷ ساله است.

معاون ساماندهی امور جوانان وزارت ورزش و 
ازدواج ۳۰ میلیون  وام  این  از  افزود: پیش  جوانان 
تومان با بازپرداخت ۵ ساله بود و اکنون بازپرداخت 
و  امر  است که همین  ازدواج هفت سال شده  وام 
مشکل  دچار  اعتبارات  تامین  در  را  بانکی  شبکه 
می شود  باعث  مسائلی  چنین  وجود  لذا  می کند 

نیازمند دستورالعملی ویژه باشیم. 
در  شده  مطرح  مشکلات  تشریح  ضمن  وی 

حاضر  حال  در  کرد:  تاکید  ازدواج  وام  موضوع 
زوجین به سبک و سیاق گذشته وام خود را دریافت 
می کنند و هیچ مشکلی در دریافت و پرداخت وام 

نسبت به سال های گذشته وجود ندارد.
تندگویان که معتقد است نرخ رشد ازدواج در 
تامین  برای  پیش بینی  بوده،  منفی  همیشه  کشور 
رقم واج ازدواج ممکن است براساس این نرخ شکل 

گرفته باشد.
ازدواج  وام  نرخ  که  زمانی  اما  داد:  ادامه  وی 
قابل  به عنوان متاع،  افزایش می یابد که  به قدری 
معامله می شود، متقاضیان صوری ایجاد می کند لذا 
رقم وام و تعداد متقاضیان افزایش می یابد که به 
نوبه خود افزایش مشکلات کشور نیز بدنبال خواهد 

داشت.
به  جوانان  و  ورزش  وزارت  جوانان  معاون 
موضوع شیوع بیماری کرونا که به مشکلات پیش 
روی خانواده ها و جوانان اضافه شده است نیز اشاره 
و عنوان کرد: از سویی دیگر دولت نیز در بخش های 
مجموع  می دهد،  ارائه  تسهیلات  مردم  به  مختلف 
بانکی در این  این مسائل نشان  می دهد که شبکه 

راستا شکننده خواهد شد. 
وی در ادامه به انتقاد برخی به پیشنهاد تهیه 
ازدواج  متقاضیان  به  وام  پرداخت  العمل  دستور 
واجد شرایط اشاره کرد و گفت: از ۶ ماه گذشته 
اعتباری  مشکل  )ایجاد  موضوع  این  به  نسبت 
بانکها در پرداخت وام ازدواج( هشدار داده  برای 
انجام  کاری  گردش  بودیم.  کرده  نگرانی  ابراز  و 
توسط  وام  پرداخت  برای  دستورالعملی  تا  دادیم 
ابلاغ  آن  پرداخت  برای  و  ایجاد  مرکزی  بانک 
شود؛ در این دستورالعمل بحث بر سر این نیست 

که بر سر راه پرداخت وام مانعی ایجاد شود بلکه 
بعد  نظارت  برای  دستورالعملی  تدوین  ما  منظور 
از پرداخت وام بود تا فرد دریافت کننده وام، آن 

را صرف ازدواج و تشکیل خانواده کند.
ما  موردنظر  دستورالعمل  افزود:  تندگویان 
این  ما  درخواست  و  است  نشده  تدوین  هنوز 
وزارت  مرکزی،  بانک  از  مشترکی  کمیته  که  بود 
ریاست  خانواده  و  زنان  امور  معاونت  بهداشت، 
و  ورزش  وزارت  جوانان  امور  معاونت  جمهوری، 
جوانان، وزارت اقتصاد و نمایندگان مجلس شکل 
بررسی  مورد  آسیب ها  تمامی  آن  در  و  گیرد 
برای  دستورالعملی  آن،  مبنای  بر  و  گیرد  قرار 
ارائه  از  بعد  تا  شود  تدوین  ازدواج  وام  پرداخت 

وام، نظارت هم داشته باشیم.
به گفته معاون ساماندهی امور جوانان وزارت 
ورزش و جوانان، هنوز چنین دستورالعملی نه تنها 
تدوین نشده بلکه علی رغم دستور رئیس جمهوری 
هنوز کمیته آن در بانک مرکزی نیز شکل نگرفته 
است این در حالیست که وزیر ورزش و جوانان در 
این راستا با معاون اول رئیس جمهوری مکاتبه ای 
انجام داده اند، اما بانک مرکزی هنوز به این موضوع 

ورود نکرده است.
بحث طلاق ها  اکنون  اینکه  بیان  با  تندگویان 
ازدواج  وام  فروش  و  خرید  و  ازدواج های صوری  و 
وجود دارد، اظهار کرد: این مسائل نشان می دهد که 
گیرنده، وام را به موضوع ازدواج تخصیص نمی دهد؛ 
به این معنی که هم اعتبارات تخصیص می یابد، هم 
و  است  ازدواج چندبرابر رشد کرده  وام  متقاضیان 
افرادی معتقدند که  البته  به هدف نمی رسیم؛  هم 
مگر میزان این آسیب ها و تخلفات چقدر است؟ اما 

باوریم که حتی اگر میزان آسیب ها ۱۰  ما بر این 
درصد هم باشد، چه کسی جوابگوی آن است؟. اگر 
در سال جاری تا پایان سال، دولت ۵۰ هزار میلیارد 
تومان پول پرداخت کند و ۱۰ درصد آن انحرافات 

و تخلفات باشد، چه کسی پاسخگوست؟.
وام  متقاضیان  ثبت  تعداد  کرد:  اظهار  وی 
ازدواج  ثبت  دفاتر  در  چه  و  بانک  در  چه  ازدواج 
که  کاهشی  ملایم  با شیب  و  است  نکرده  تغییری 
مشکل  است.  مواجه  بوده،  روبه رو  آن  با  سال  هر 
اساسی این است که امکان دارد ۷۰ درصد افرادی 
که ازدواج می کنند به خانه هایشان نروند، بنابراین 
چالش جمعیتی رخ می دهد، زیرا زوجین هنگامی 
که زندگی را شروع می کنند در زمان مشخصی به 
زمان  در  اکنون  که  می رسند  مناسب  فرزندآوری 
فرزندآوری تاخیر ایجاد شده و این نشان می دهد 

زوجین زندگی  شان را شروع نکرده اند.
وی در ادامه به هدفدار نبودن اعتبارات دولت 
چرا  گفت:  و  کرد  تاکید  جمعیت  افزایش  برای 
قید شود که  آن  تا در  نشود  تدوین  دستورالعملی 
وام  نیست  فرزندآور  دیگر  که  ساله ای   ۵۰ زن  به 
ازدواج جوانان تعلق نگیرد؟ مشخص است که زن 
۵۰ ساله نمی تواند خانواده ای ایجاد کند، حتی اگر 

طلاق صوری نگرفته باشد.
معاون ساماندهی امور جوانان وزارت ورزش و 
جوانان که معتقد است پرداخت وام ازدواج اصالتا 
کشور  این  در  باید  کرد:  بیان  است،  خطایی  کار 
مشوق ها  تمامی  باشیم،  جمعیت  موضوع  نگران 
گذشته  سال   ۲۰ طی  دولت ها  فعالیت های  و 
کاهش  با  اما  است  بوده  ازدواج  امر  به  معطوف 
به  کاش  ای  هستیم.  روبه رو  جمعیت  وحشتناک 
جای مشوق های مقطعی و وام هایی که هیچ کمکی 
متمرکز  فرزندآوری  موضوع  روی  بر  است،  نکرده 
شویم و سقف مشخصی در کشور معین کنیم، به 
این صورت که اگر هر خانواده حداقل دارای چهار 
به صورت مداوم در  باشد، تسهیلات دولتی  فرزند 

اختیار آنها قرار بگیرد.
حاضر  حال  در  کرد:  تصریح  تندگویان 
کشورهای اروپایی به موضوع ازدواج نمی پردازند، اما 
در زمینه فرزندآوری به معافیت های مالیاتی، بیمه 
و ارائه مسکن به خانواده ها بر حسب بعد جمعیت 
را مدنظر دارند. در این کشورها خانواده های چهار 
بیکار  خانواده  سرپرست  اگر  که  هستند  نفره ای 
را  خانواده  آن  درآمد  تامین  و  دولت مسکن  شود، 
به ازای هر فرزند به طور مشخص پرداخت می کند 
از  میزان ۲۵ درصد  به  را  نیز خانواده  فرزند  هر  و 

پرداخت مالیات معاف می کند.

بارها اتفاق افتاده ماموران پلیس راهور موتور 
زمان  اما  کردند  متوقف  را  متخلف  سوار  سیکلت 
اعمال قانون و توقیف موتور مردم مراجعه کرده و 

خواستار عدم برخورد می شوند.
رئیس پلیس راهور تهران بزرگ با ارائه اماری 
وسایل  در  مسافران  تراکم  کاهش  عدم  زمینه  در 
های  بررسی  مطابق  گفت:  عمومی  نقل  و  حمل 
ترافیک  طرح  برداشتن  شد  مشخص  شده  انجام 
مسافران  میزان  از  کاستن  در  چشمگیري  تاثیر 

اتوبوس و مترو در تهران نداشت.
سردار حمیدی در جمع خبرنگاران با بیان این 
ترافیک  طرح  که  اي  هفته   ۳ طي  افزود:   مطلب 
اجرایي نشد با افزایش متوسط ٤۱ درصدي ترافیک 
ساعات  در  رقم  این  که  شدیم  روبرو  معابر  در 

عصرگاهی به  ۵۵ درصد نیز افزایش یافت.
اجرای طرح  عدم  تهران:  راهور  پلیس  رییس 
ترافیک در ۲۰ روز گذشته مسافران اتوبوس و مترو 
را کم نکرد/ با تراکم ترافیک در هسته مرکزی شهر 

برای خرید مواجه شدیم! 
همواره  پلیس  قرمز  خط  اینکه  بیان  با  وی 
سلامت مردم است خاطر نشان کرد:  عدم اجرای 
طرح ترافیک در تهران باعث افزایش ۵۵ درصدی 
به  ما  اما  شد  پلیس  برابری  چند  کار  و  ترافیک 
لحاظ حفظ سلامت مردم در زمینه بیماری کرونا 
نشان  آمارها  اکنون  ولی  ندادیم  نشان  مخالفتی  
می دهد که این اقدام تاثیری بر کاهش سفرهای 
شهروندان در حوزه حمل و نقل عمومی نداشت و 
عملا با آن چیزی که مواجه شدیم بالا رفتن آسیب 

ها در حوزه ترافیک بود.

کرد:  نشان  خاطر  تهران  راهور  پلیس  رئیس 
نقل  و  حمل  از  تهران  در  نفر  هزار   8۰۰ روزانه  
کنند  می  استفاده  مترو  و  اتوبوس  مانند  عمومی 
که این میزان پس از برداشتن طرح ترافیک تغییر 
نداشت و فقط ما با افزایش سفر های غیر ضروری و 
حضور با خودروی شخصی در مراکز خرید خصوصا 

در هسته مرکزی شهر مواجه بودیم.
ای  هفته   ۳ در طی  گفته سردار حمیدی  به 
میزان  بود  شده  متوقف  ترافیک  طرح  اجرای  که 
افزایش  درصد   ۱۲ تهران  در  رانندگی  تصادفات 

یافت.
خاطر  ادامه  در  تهران  راهور  پلیس  رئیس 
نشان کرد: برای رفاه حال شهروندان و کارمندانی 
که به لحاظ وجود بیماری کرونا خواستار استفاده 
از خودروی شخصی برای رفتن به محل کار خود 
اکنون یکبار ورود و یکبار خروج قبل  هستند هم 
از ساعت 8.۳۰ صبح وبرای بازگشت ۱٤.۳۰ امکان 

پذیر است .

اینکه چرا  بر  به پرسشی مبنی  پاسخ  وی در 
سواران  سیکلت  موتور  با  جدی  برخورد  پلیس 
زمینه  در  پلیس  های  برنامه  گفت:  ندارد  متخلف 
برخورد با تخلفات همیشه وجود دارد هر چند در 
زمینه موتور سیکلت سوران متخلف باید اراده مردم 
بر برخورد هم وجود داشته باشد، بارها اتفاق افتاده 
متخلف  موتور سیکلت سوار  راهور  پلیس  ماموران 
توقیف  و  قانون  اعمال  زمان  اما  کردند  متوقف  را 
موتور مردم مراجعه کرده و خواستار عدم برخورد 

می شوند.
خواست  و  مردم  حمایت  داد:  ادامه  حمیدی 
آنها  لازمه موفقیت در هر طرحی است و در این 
بتوانیم  تا  نیاز به حمایت مردم داریم  مورد نیز ما 
طرح برخورد با موتور سیکلت سوران متخلف را به 

خوبی اجرایی کنیم.
درصد   ۵8 ناجا  راهور  پلیس  رئیس  گفته  به 
از تصادفات تهران مربوط به موتور سیکلت ها می 

باشد که این رقم بسیار بالایی تلقی می شود.

سخنگوی سازمان انتقال خون در نشست مشترک این سازمان 
با سازمان بسیج جامعه زنان کشور ضمن اشاره به رشد یک درصدی 
مشارکت بانوان در اهدای خون، گفت: سهم بانوان از اهدای خون در 
کشور به پنج و دو دهم درصد افزایش یافته است و این نتیجه برپایی 
پویش های اهدای خون با همکاری سازمان بسیج مستضعفان کشور 

است.
بسیج  کانون  فرمانده  حاجی  بشیر  دکتر  امتیاز؛  گزارش  به 
جامعه پزشکي سازمان انتقال خون ضمن ابراز خرسندی از افزایش 
بانوان  جهادی  پی حرکت  در  بانوان  خون  اهدای  آمار  درصدی  یک 
با شیوع ویروس کرونا در کشور  بسیجی برای اهدای خون همزمان 
گفت: از ۱۵ سال پیش تا کنون همواره آمار اهدای خون بانوان روبه 
کاهش بوده است به نحوی که در سال 98 تنها چهار ممیز سه دهم 

درصد از آمار اهدای خون در کشور مربوط به بانوان می شد.
و  بانوان  امور  و  بانوان  بسیج  در  که  همتی  با  کرد:  تاکید  وی 
ادامه  آمار  افزایش  این  امیدواریم  است  انتقال خون  خانواده سازمان 

یابد و فرهنگ اهدای خون بانوان نهادینه شود.
دکتر حاجی بیگی با اشاره به آمار ۵۰ درصدی اهدای بانوان در 
برخی کشورهای پیشرفته گفت: در سال گذشته از ۲ میلیون و ۱۰۰ 
هزار واحد اهدای خون تنها ۱۰۰ هزار واحد سهم بانوان بود و حتی 
استان های لرستان، مرکزی، خراسان شمالی، و سیستان و بلوچستان 
که از استانهای دارای آمار بالای اهدای خون بانوان هستند این آمار 

زیر ۱۰ درصد است.
سخنگوی سازمان انتقال خون ادامه داد: بانوان رفتارهای پر خطر 
کمتر و توجه بیشتری به زندگی سالم دارند و رکن اصلی خانواده و 
مشوق جامعه و خانواده هستند و با اهدا کننده بودن هریک از بانوان 

هر خانه می تواند یک پایگاه انتقال خون باشد.
فرمانده کانون بسیج جامعه پزشکي سازمان انتقال خون با اشاره 
به برخی از دلایل پایین بودن آمار اهدای خون بانوان گفت: ترس از 
کم خونی، ترس از سوزن، ترس از ابتلا به بیماری های عفونی چون 
ایدز و هپاتیت، ضعف قوای جسمانی و اجازه همسر جز دلایل عمده 
این موضوع است در حالی که آقایان می توانند در صورت واجد شرایط 

بودن سالانه ٤ بار و خانمها سالانه ۳ بار خون اهدا کنند.
وی با اشاره به ضرورت ترویج فرهنگ اهدای خون برای دختران 
کنندگان  اهدا  وارد جمع  گروه  این  اگر  ابتدای ۱8 سالگی گفت:  از 

شوند مشارکت بانوان در اهدای خون افزایش خواهد یافت.
برای  هموگلوبین  تست  انجام  داد:  توضیح  بیگی  حاجی  دکتر 
سنجش کم خونی اهداکنندگان صورت می گیرد و توزیع مکمل آهن 
در مرکز انتقال خون و مشاوره تغذیه ای برای بانوان برای پیشگیری 
فروس  و  فولیک  اسید  و حبوبات،  مثل مصرف گوشت  از کم خونی 

سولفات از جمله موارد خاص اهدای بانوان است.
وی با تاکید بر جبران مایعات ازدست رفته به دلیل اهدای خون 
تا دو ساعت و بازگشت سلولهای خونی ظرف سه تا چهار هفته گفت: 

بانوان نباید ترسی از اهدای خون داشته باشند.
وی با اشاره به طرح های موفق بسیج پس از شیوع کووید ۱9 
و راهبری پویش های مردمی خصوصا بانوان برای اهدای خون گفت: 
خون  اهدای  آمار  به  بتواند  سال  پایان  تا  نامه  تفاهم  این  امیدوارم 

بیفزاید.
در ادامه این جلسه دکتر الهام خلف عادلی مشاور مدیر عامل در 
امور بانوان و خانواده سازمان انتقال خون نیز با اشاره به پویش موفق 
انتقال خون و ماموریت سازمان در تامین خون  هر خانه یک پایگاه 
سالم و کافی برای بیماران نیازمند به خون گفت: همکاری بسیج و 
افزایش یک درصدی آمار اهدای خون در وضعیتی که کووید ۱9 آمار 

اهدای خون را کاهش داده بود بسیار برای ما مهم بود.
وی تاکید کرد باید پویش ها برای استقرار و استمرار و افزایش 
مشارکت اجتماعی بانوان در امر اهدای خون فعال شوند و این فرهنگ 

در میان بانوان نهادینه شود.
دکتر خلف عادلی تمرکز بر اهدای خون بانوان دانشجو به عنوان 
جمعیت آگاه، پویا و جوان و حفظ اهدا اولی ها را از اولویت های مهم 
دانست و گفت: سازمان بسیج زنان با همکاری که با دانشگاه ها دارد 
می تواند رابطینی را معرفی کند که تحت آموزش سازمان قرار گیرند 
بازنشر  و  توزیع  و  تولید  در  خون،  اهدای  فرهنگ  ترویج  بر  وعلاوه 

محتوای آموزشی و خبری با سازمان همکاری کنند.
وی در همین راستا ازبرنامه ریزی پویش دانشجویی اهدای خون 

با مشارکت بسیج به مناسبت روز دانشجو خبر داد.
این  در  نیز  بیابانی  مینا  دکتر  کشور،  زنان  جامعه  بسیج  رئیس 
جلسه با استناد به آیه شریفه قرآن گفت: هرکسی که جان کسی را 
انسانها را جان بخشیده است و اهدای خون  نجات دهد گویی تمام 

مصداق روشن این آیه است.

وی کمک به خدمات اجتماعی از جمله اهدای خون را یکی از 
افزود: این حرکت خداپسندانه فطرت  وظایف اصلی بسیج دانست و 
انسان را نوازش می دهد و باعث انبساط روح و شادی درونی می شود.
وی گفت: بانوان بسیجی در فعالیتهای اجتماعی و انسان دوستانه 
برنامه  باید  این حرکت  نهادینه کردن  برای  و  دارند  مشارکت خوبی 
ریزی و استراتژی مناسبی صورت گیرد تا یک حرکت مثبت به یک 
تولید  محتوایی  است  لازم  شود.  تبدیل  بانوان  برای  اجتماعی  رفتار 
شود که ادراکات افراد را تحت تاثیر قرار دهد و بانوان را با ضروریات 
و مزایای اهدای خون آشنا کند. وی گفت: بسیج برای عملیاتی شدن 
این تفاهمنامه آمادگی کامل دارد و با کمک به تولید و نشر محتوا و 
حضور در بسیج در فضاهای حقیقی و مجازی به سازمان انتقال خون 
کمک خواهد کرد تا با مشارکت هم بتوانیم آغازگر تحولی در فرهنگ 

اهدای خون بانوان باشیم.
بیگی  بشیر حاجی  دکتر  میان  نامه  تفاهم  این جلسه  پایان  در 
جامعه  بسیج  فرمانده  و  عمومی  روابط  و  مدیرعامل  دفتر  مدیرکل 
پزشکی سازمان انتقال خون و دکتر مینا بیابانی رئیس بسیج جامعه 

زنان کشور به امضا رسید.
اهدافی  است  شده  منعقد  ماده  شش  در  که  نامه  تفاهم  این 
همچون توسعه و ترویج فرهنگ اهدای خون بانوان در جامعه، توسعه 
و ترویج فرهنگ نوع دوستی ، صلح و ایثار درخانواده، ارتقای شاخص 
اهدای خون بانوان در کشور، ارتقای سطح دانش و آگاهی بانوان در 
خون  ذخایر  مطلوب  سطح  حفظ  به  کمک  و  خون  اهدای  خصوص 

کشور به ویژه در شرایط بحران را دنبال می کند .

مقاوم سازی پارکینگ پروانه توسط 
بنیاد مستضعفان

پارکینگ  تحویل  از   ۱۲ منطقه  شهردار 
پروانه به بنیاد مستضفان برای مقاوم سازی خبر 

داد.
سعادتی  علی محمد  امتیاز،  گزارش  به 
مورد  پارکینگ  تحویل  از  طهران  قلب  شهردار 
و  اسلامی  انقلاب  مستضعان  بنیاد  توافق 
پروانه«  »پارکینگ  به  موسوم  تهران  شهرداری 
-متعلق به شهرداری تهران- که پیش تر بنا بود 
برای مقاوم سازی و ایمن سازی تحویل این بنیاد 
شود، اواخر ماه مرداد سال جاری برای انجام این 

کار تحویل داده شد.
سعادتی با اشاره به بند دوم مصوبه شورای 
 ۲۳ تاریخ  در  ایران  معماری  و  شهرسازی  عالی 
تصریح   ۱۵9۶9/۲۱۰ شماره  به  اردیبهشت ماه 
لزوم  پلاسکو،  ساختمان  تخریب  به  نظر  کرد: 
تثبیت حقوق مکتسبه و ضرورت تأمین پارکینگ 
پارکینگ  تأمین  امکان  عدم  و  طرف  یک  از 
ساختمان  در  تفصیلی  طرح  ضوابط  مطابق 
جدیدالاحداث و نیز عدم امکان استفاده از فضای 
و  اراضی  ملی  ثبت  بر  بنا  ساختمان  مجاور  باز 
ممنوعیت میراثی وضع شده توسط وزارت میراث 
فرهنگی، صنایع دستی و گردشگری و هم سو با 
و کنترل حضور خودرو در  سیاست های کاهش 
بافت مرکزی شهر تهران مقرر گردید، پارکینگ 
ایمن سازی  و  مقاوم سازی  بنیاد،  توسط  پروانه 

شود.
این نکته که در همان  یادآوری  وی ضمن 
مصوبه تصریح شده بنیاد مستضعفان حداکثر تا 
پایان سال 99 موظف است این اقدام را به انجام 
به  پارکینگ  این  برای تحویل  ادامه داد:  رساند، 
با  نهایت  در  بود،  مقدماتی  انجام  به  نیاز  بنیاد، 
برای  و  سال  پایان  تا  باقی مانده  زمان  به  توجه 
این  نیفتد،  تعویق  به  هم  مقاوم سازی  کار  آنکه 

اقدام صورت گرفت.
شهردار قلب طهران با تأکید بر اینکه پس 
نیز  ایمن سازی  و  مقاوم سازی  عملیات  انجام  از 
بهره برداری  حق  و  پارکینگ  مالکیت  همچنان 
اظهار  است،  محفوظ  تهران  شهرداری  برای  آن 
داشت: باید توجه داشت صدور پروانه ساختمانی 
احداث  بدون  پلاسکو  ساختمان  بازسازی  برای 
امکان  که  مستضعفان  بنیاد  و  بوده  پارکینگ 
ندارد،  را  در خیابان جمهوری  پارکینگ  احداث 
تأمین  برای  دیگری  الزام  تعهد  این  انجام  با 

پارکینگ یا عوارض متعلقه آن نخواهد داشت.

صلاح هندسی و ایجاد دوربرگردان در 
ضلع غربی بزرگراه علامه عسگری 

معاون حمل و نقل و ترافیک منطقه ۱9 از 
اجرای پروژه احداث دوربرگردان در ضلع غربی 
امنیت  افزایش  هدف  با  عسگری  علامه  بزرگراه 

تردد در این مسیر مواصلاتی پرتردد خبر داد.
معاون  مرآتی  علیرضا  امتیاز،  گزارش  به 
حمل و نقل و ترافیک منطقه با اشاره به احتمال 
زدن  دور  محل  در  ترافیکی  تصادفات  بروز 
بزرگراه علامه عسگری  خودروها در ضلع غربی 
بیان  مطهر(  حرم  پارکینگ  روبروی  )محدوده 
بزرگراه پس  این  هندسی  اصلاح  ادامه  در  کرد: 
باب  درب  روبروی  دوربرگردان  دو  احداث  از 
لاین  ایجاد  با  دیگری  هندسی  اصلاح  النعمیم، 
جدید برای احداث دوربرگردان در آینده نزدیک 

صورت می گیرد.
پروژه  این  اولیه  طرح  کرد:  تصریح  او 
اعتبار  تأمین  از  پس  که  شده  تصویب  ترافیکی 
لازم عملیات اجرایی آن شامل  تخریب آسفالت، 
شامل  ترافیکی  های  المان  ونصب  جدول کشی 
کاشن تانک، چراغ و موانع استوانه ای آغاز می 

شود.
اصلاح  طرح  اجرای  از  همچنین  مرآتی 
هندسی در ابتدای بزرگراه خلیج فارس خبر داد 
تاکسی  و  ها  اتوبوس  توقف  به  باتوجه  گفت:  و 
پیاده،  عابرین  زیاد  تردد  و  مسیر  این  در  ها 
ایجاد سکوهایی  قالب  در  اصلاح هندسی  ضمن 
در  واقع  هوایی  پل  خودروها،  این  توقف  برای 
تردد  امنیت  افزایش  منظور  به  محدوده  این 

شهروندان جابجا خواهد شد.

معاون حمل و نقل و ترافیک منطقه 4 خبر داد:
ایمنی دوچرخه سواران دغدغه 
شهرداری منطقه 4 در احداث 

مسیرهای دوچرخه سواری
شهرداری  ترافیک  و  نقل  و  حمل  معاون 
مسیر  کیلومتر   ٤۲ حدود  احداث  از  منطقه٤ 
ویژه دوچرخه سواری در سطح منطقه خبر داد 
و گفت: بحث ایمنی در مسیر دوچرخه سواران 

از اولویت های مدیریت شهری منطقه ٤ است.
این  اناری” در  به گزارش امتیاز. “مهدی 
مدیریت  های  سیاست  راستای  در  گفت:  باره 
ایجاد زیرساخت های  ارشد شهری در خصوص 
لازم برای استفاده حداکثری شهروندان از حمل 
برای  “تهران شهری  شعار  تحقق  و  پاک  نقل  و 
همه” و لزوم تامین ایمنی تردد دوچرخه سواران 
مسیر دوچرخه  احداث  عملیات  پیاده،  عابران  و 

سواری در منطقه ٤ آغاز شد.
او افزود: فرهنگ سازی و جایگزینی حمل و 
نقل پاک به جای خودرو و ارتقاء سطح سلامت 
جامعه و شهروندان به خصوص در شرایط کنونی 
مبارزه با ویروس کرونا از اهم اهداف اجرای این 

طرح به شمار می رود.
اقدام  این  جزییات  به  اشاره  با  اناری 
دوچرخه  ویژه  مسیرهای  احداث  گفت:عملیات 
در  متعدد  مطالعات  و  ها  کارشناسی  با  سواری 
ایمن  و  بهترین  گرفتن  درنظر  برای  زمینه  این 
ترین مسیر برای دوچرخه سوار، عابران پیاده و 

خودروها در نظر گرفته می شود.
 ٤ منطقه  ترافیک  و  نقل  و  حمل  معاون 
چندین  چهار  منطقه  در  راستا  این  در  گفت: 
مسیر دوچرخه سواری در حال احداث است که 
همگی آنها چه مسیرهای مختلط با روند حرکت 
روها  پیاده  در  ویژه  مسیرهای  چه  و  خودروها 
و  تابلوها  و  فیزیکی  جداکننده  علایم  با  همگی 
خط کشی های ویژه مشخص شده و ایمنی افراد 

در این عملیات درجه اول محسوب می شود.

شهردار منطقه یک در مراسم تجلیل از پزشکان و 
همسر شهید مدافع سلامت:

شهدای سلامت نامی ماندگار در تاریخ 
کشورمان هستند

کرونا  گیری  همه  بحران  در  سلامت  شهدا 
با رشادت ها، ایثار و از جان گذشتگی های خود 
همچون شهید والامقام دکتر پیروی نامی ماندگار بر 
صفحه ی تاریخ کشورمان از خود به جا گذاشتند  .

به گزارش امتیاز؛ سید حمید موسوی شهردار 
منطقه یک در نشست صمیمانه که با حضور عموزاده 
رئیس شبکه بهداشت و درمان شمیرانات، همسر 
عباس  سید  سلامت،  مدافع  شهید  پیروی  دکتر 
سجادی معاون امور اجتماعی و فرهنگی این منطقه، 
مدیران و جمعی از پزشکان و کادر درمانی درمانگاه 
شهرداری منطقه یک به مناسبت روز پزشک برگزار 
از زحمات آنان در خط  شد ضمن تقدیر و تشکر 
مقدم حفاظت از بهداشت و سلامت جامعه به عنوان 
مدافعان سلامت، اظهار داشت: همانطور که تاریخ 
پزشکی جهان مزین به علم ابن سینا ست، پزشکان 
و تلاشگران عرصه سلامت نیز همچنان که در عرصه 
های دفاع مقدس با از خود گذشتگی و ایثار به یاری 
رزمندگان شتافتند در مقابله با کرونا نیز با تلاش و 
ایثار، تلفات انسانی را حداقل رساندند. وی افزود: با 
شیوع کرونا مردم کشورمان به جهانیان ثابت کردند 
با وجود اختلاف نظرها همچون دیگر روزهای سخت 
پرچم  اعتلای  جهت  در  اتحاد  و  وحدت  حفظ  با 
متحد  سرزمین  این  کیان  از  صیانت  و  مقدسمان 
خواهیم شد و به این منظور بسیج های  مردمی 
و همگانی در جهت تهیه و توزیع اقلام بهداشتی 
ضروری با هدف پیشگیری از همه گیری بیماری 
کرونا در کنار کادر پزشکی ودرمانی متعهد و دلسوز 
شکل گرفته است که قابل تقدیر است. خانم دکتر 
نیرومنش همسر شهید والامقام »دکتر پیروی« نیز 
با مروری بر تلاش ها و از خودگذشتگی های بی 
وقفه همسرشان، پیگیری مطالبات پزشکان را در 
اولویت دانستند و تلاش ها و زحمات بی شائبه ی 
کادر درمان را در این دوران ارج نهادند. گفتنی است 
موسوی در این دیدار ضمن گرامیداشت یاد و خاطره 
کادر  و  پزشکان  الخصوص  علی  سلامت  شهدای 
درمانی به ویژه دکتر پیروی، رئیس و استاد دانشگاه 
با  پزشکان حاضر  از  بهشتی،  پزشکی شهید  علوم 

اهدای لوح قدردانی کرد.

کلهری: 12 هزار متر ریسه پرچمی 
مشکی و کتیبه در میادین و معابر اصلی 

منطقه 17 نصب شده است
شهردار منطقه ۱۷ با تاکید بر اینکه منطقه 
۱۷ با فرارسیدن ایام شهادت امام حسین و یارانش 
رنگ و بوی عاشورایی گرفته گفت: نصب ۱۲ هزار 
متر ریسه پرچمی مشکی و کتیبه در میادین و 
معابر محلات از جمله اقدامات صورت گرفته است.

به گزارش امتیاز، محمود کلهری گفت: با 
وسالار  سید  سوگواری  ایام  رسیدن  فرا  به  توجه 
شهیدان امام حسین)ع( و یاران با وفایش امسال 
نیز چهره شهر سیاه پوش شده و دارالشهدای تهران 
نیز با برنامه ویژه شهرداری منطقه ۱۷ به سوگ 
شهدای کربلا نشسته است.با توجه به شیوع بیماری 
کرونا و تغییرات در برگزاری عزاداری ها لازم است 
به خود  از گذشته چهره حسینی  که شهر بیش 
بگیرد و به همین دلیل شهرداری منطقه ۱۷ تهران 
برنامه های ویژه ای برای ماه محرم در نظر گرفته 
است. شهردار منطقه ۱۷ تهران افزود:در این ایام 
و با برنامه ریزی های صورت گرفته تا کنون ۱۲ 
هزار متر ریسه پرچمی مشکی و کتیبه در میادین 
و معابر اصلی محلات مناطق و همچنین ساختمان 
و  منطقه ۱۷  شهرداری  به  وابسته  و  اصلی  های 
۲۰۰ متر ریسه مشبک در مقبره شهدای ابوذر و 
زمزم نصب شده است.کلهری ادامه داد:یک پرچم 
بسیار بزرگ مشکی در میدان نهم دی و دو پرچم 
بسیار بزرگ ایران در خیابان زمزم و خیابان نقی 
منصوری  و ۲۲۲ عدد پرچم های مشکی و ایران 
نیز در میدان نهم دی،پل سواره رو قلعه مرغی،هلال 
احمر و شهرداری های محلات نصب شده است. 
نمای ساختمان های  اینکه  بیان  با  پایان  وی در 
است  شده  سیاهپوش   ۱۷ منطقه  شهرداری 
بوستان  های  نمازخانه  کرد:سیاهپوشی  تاکید 
مناسبت  به  محیطی  تبلیغات  مهم،اکران  های 
محرم،اجرای حذف زوائد فیزیکی مسیرهای منتهی 
به مراسم ،خاموش نمودن تمام ریسه های بلوطی و 
شلنگی در خیابان ابوذر، رشیدی جهان و میدان 
نهم دی از جمله دیگر اقدامات شهرداری منطقه 

۱۷ برای ایام سوگواری امام حسین)ع( بوده است.

آغاز عملیات مسقف سازی دومین پایانه 
بزرگ شهر تهران

عملیات  اجرای  از    ۱۵ منطقه  شهردار 
مسقف سازی  پایانه خاوران دومین پایانه بزرگ 

شهر تهران خبر داد.
با  محمدی  رضا  وحید  امتیاز،  به گزارش 
بزرگترین  از  یکی  خاوران  پایانه  اینکه  به  اشاره 
جنوبشرق  در  تهران  شهری  درون  های  پایانه 
افزود:  عملیلت مسقف سازی  است،    پایتخت 
با استفاده از ساندویچ پنل، رنگ آمیزی ستون و 
تیرک های آن با هدف ارتقای رضایت شهروندان، 
تبدیل پایانه به فضایی امن و زیبا از منظر شهری 

در حال انجام است. 
 او با اشاره به اینکه این طرح با اعتباری بالغ 
ابلاغ  پیمانکار  به  و  تومان منعقد  بر  ۵ میلیارد 
شده است افزود: همچنین تحویل زمین و تجهیز 
کارگاه نیز انجام شده است .   محمدی با اشاره 
به اینکه  نصب کانکس های عملیات اجرایی این 
پروژه و داربست فلزی در حال اجراست، افزود:  
طبق زمانبندی پروژه ها از طرف معاونت حمل 
و نقل و ترافیک شهرداری تهران، تلاش بر این 
است تا این پروژه   در  آذر ماه به اتمام برسد.   
شهردار منطقه ادامه داد: علاوه بر مسقف کردن 
فضایی در حدود هفت هزار و ۵۰۰ متر مربع از 
پایانه خاوران، رنگ آمیزی و نصب پروژکتور نیز 

در آن انجام خواهد شد .  
برپایه این گزارش؛ این پایانه با تردد ۲۷۱ 
مینی  )اقماری(،  اتوبوس   ۱89 تندرو،  اتوبوس 
مسافر  هزار  ها  ده  روزانه  تاکسی   ۱۵۰ و  بوس 
را جابجا می کند و یکی از بزرگترین پایانه های 

شهر تهران است
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